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Initiativärende – Verifiera påståendena om att helikoptrar 
vid upprepade tillfällen inte kan landa vid Gävle sjukhus 
pga av väderleksförhållanden 

Förslag till beslut 

1. Att nämnden får en redovisning över hur många gånger per månad de senaste 

åren helikoptrar inte kunnat landa vid Gävle sjukhus pga dåligt väder. 

2. Att nämnden får en redovisning över hur många gånger de senaste åren 

landningsförbud vid Gävle sjukhus medfört att patientsäkerheten varit hotad. 

Beslutsmotivering 

I svar på remiss avseende Gävle flygplats (Dnr RS 2024/1852) görs en del påståenden som 

saknar referenser till aktuellt kunskapsläge. Dokumentet saknar därtill förvaltningschefens 

underskrift; kontrasignaturen finns ju för att säkra att ärendet beretts korrekt och möter 

tillräcklig kvalitet. 

 

I nedan stycke påstås att det inträffar ett antal gånger varje månad, att helikoptrar inte har 

möjlighet att landa på Gävle sjukhus till följd av dåligt väder. 

 

Vad gäller helikoptertransporter sker drygt 100 transporter varje år. Idag 

finns en helikopterflygplats på Gävle sjukhus. I samband med 

ombyggnationen av sjukhuset i Gävle byggs en ny helikopterflygplats på 

hus 60 som beräknas vara klar mitten på 2026. Både dagens och framtidens 

helikopterflygplats vid Gävle sjukhus skapar dock problem vid dåligt väder, 

då instrumentinflygning inte är möjlig. Det inträffar i dagsläget ett antal 

gånger varje månad att helikoptrar inte har möjlighet att landa på Gävle 

sjukhus till följd av dåligt väder. 

 

Vidare påstås att detta förhållande att helikoptrar vid upprepade tillfällen inte kan landa vid 

Gävle sjukhus pga av väderleksförhållanden utgör en återkommande patientsäkerhetsriks. 

 

Den bristande ärendehanteringen gör att påståendena saknar tillförlitlighet. Klargöranden 

är nödvändiga. 
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